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Abstract (en)
Method for obtaining a predeterminable weight per unit area in the transverse direction of a fibre layer (23) formed on a moving base (22) for the
manufacture of chipboards, fibre boards, and the like, by means of which variations in the raw material composition and variations in the chip
geometry can be immediately compensated with a view to maintaining a desired weight per unit area, by changing the thickness of the entire fibre
layer (23), or in the case of a fibre layer (23) to be built up in a plurality of layers by changing at least one of the fibre layers, as a function of a
desired weight per unit area over the width of the fibre layer, at least in certain regions by a mechanical action over the width of the fibre layer (23).
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Abstract (de)
Es wird ein Verfahren zur Erzielung einer vorgebbaren Flächengewichtsverteilung in Querrichtung eines auf einer bewegten Unterlage
(22) gebildeten Vlieses (23) für die Herstellung von Span-, Faser- und dergleichen Platten beschrieben, mittels dessen Schwankungen
der Rohmaterialzusammensetzung und Schwankungen in der Spangeometrie im Hinblick auf die Beibehaltung einer gewünschten
Flächengewichtsverteilung dadurch sofort kompensiert werden können, daß die Dicke des gesamten Vlieses (23) oder bei einem mehrschichtig
aufzubauenden Vlies (23) wenigstens eine der Vliesschichten in Abhängigkeit von einer Soll-Flächengewichtsverteilung über die Breite des Vlieses
wenigstens bereichsweise durch mechanischen Eingriff über die Breite des Vlieses (23) verändert wird.
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